

Bestyrelsesmøde i Laven Kultur- og Beboerhusforening den 17. april 2018.

Ordstyrer: Torben

Ref.: Mars

## Referat

### 1. Konstituering af bestyrelsen.

Formand forbliver Torben  
Næstformand bliver Preben  
Kasserer forbliver Poul Erik  
Sekretær/referent (-rollen) bestemmes fra gang til gang af formanden og vil gå på tur.

### 2. Siden sidst.

Torben har taget kontakt til borgmesterkontoret, for at høre om brevet til Banedanmark er blevet skrevet og ikke mindst sendt. I flg. den unge mand på borgmesterkontoret vil brevet, nu blive forfattet og sendt. Torben har bedt om at få en kopi tilsendt. Vi giver borgmesteren en tidsfrist til vores næste møde til at indfri løftet. Hvis vi mod forventning erfarer på næste møde, at den ikke er overholdt, vil vi tage fornyet kontakt med Kristian Pihl Lorentzen.

### 3. Status på medlemsantal og økonomi

28.676,- står på kontoen nu.

Umiddelbart ser det ud til, at nogle af vores trofaste medlemmer mangler at betale kontingent.

Der er tilkommet 14 nye medlemmer. Det vil sige, at der pt. er 46 husstande og 7 singler medlemskaber. I 2017 nåede vi op på 49 husstande og 8 singler, så vi er tæt på at kunne komme højere op, når restancerne bliver betalt.

### 4. Evaluering af generalforsamlingen og fællesspisning.

Generalforsamlingen forløb som forventet og vi oplever fællesspis som værende en succes. Dette års november udgave af fællesspis tænker vi, at afholde i Alling beboerhus med efterfølgende dans og bumfaldera.

### 5. Hvordan skriver vi tillægget om kontingentbetaling ind i vedtægterne.

Tillægget til vedtægterne indskrives direkte under § 4.

## **6. Hvordan kommer vi videre mens vi venter på kontakten til Banedanmark?**

Det foreslås, at vi tager kontakt til Danmarks Naturfredningsforening med henblik på at få foreningen som medspillere i det kommende arbejde. Preben tager fat i Benny, et lokalt medlem af DN for at finde den bedst mulige vej ind i DN for os.

## **7. Skal foreningen have et logo?**

Der var enighed om, at det vil være en rigtig god ide og det blev blandt andet diskuteret evt. at udskrive en logokonkurrence.

## **8. Møde med Lokalrådet?**

Torben tager kontakt til Per Poulsen, for at høre hvornår Lokalrådet tænker de gerne vil se os igen.

## **9. Evt.**

Borgerforeningen har ønsket, at vi lægger et referat fra vores møder ud på Laven.dk, så alle kan følge med i vores arbejde.  
Det blev besluttet.

Borgerforeningen ønsker at mødes med os, så vi kan højne samarbejdet mellem de to foreninger. Der kunne jo muligvis være arrangementer, vi kunne være fælles om at afvikle...  
Vi opfordrer derfor Borgerforeningen til at indkalde til et fællesmøde.

Der er i den nykonstituerede bestyrelse medlemmer, som mener at bestyrelsens suppleanter så vidt det er muligt bør deltage i bestyrelsesmøderne.

Vi har talt om, at vi fredag den 8. juni "står for" en fredagsbar på sø pladsen...!

## **10. Næste møde**

... bliver den 28. maj.